

ITEM: 6903-96-80CP

NAME: Kitchen FaucetSTORY廚房龍頭



Though the shape of faucet is innovating these days, the original impression of faucet still remains on the traditional long wall-mounted faucet. For a long time, the image of the long wall-mounted faucet exists deeply in our memories. The design team of the 6903 Story Faucet would like to trace back to the beginning and try to find out the original beauty. That is the reason "Story Faucet" being created. This classic design not only reserves the figure of the primary long wall-mounted faucet, but also integrates the contemporary and fashionable element - the round model of the body and the handle with brass and ceramics material, which impress users so much to take their eyes on it.

隨時代的改變，水龍頭的造型推陳出新，然而最原始的印象仍為傳統的長栓龍頭。長久以來，長栓龍頭的形像早已深植於人們的記憶中。STORY水龍頭的設計團隊，希望回到最初原點，並試著找出原始之美，這也就是STORY系列龍頭誕生的緣由。此款經典之作，不僅保留原始長栓龍頭的形像，更結合當代與時尚的元素，以令人愛不釋手的圓球造型為本體及把手的基調，更利用陶瓷與銅材質的結合，顛覆水龍頭以往的剛硬，創造出另一番柔美印象。

- 1.The basin faucet has lovely shape and delicate appearance. It will be decoration to embellish the environment.
- 2.Porcelain handles is processed by CNC, let the faucet easy to clean and has durable characteristic.
- 3.Porcelain handles with high pressure molding against UV and color fading.
- 4.Aerator with removable flow restrictor (2.2 GPM max.), end-user can take off it for larger water flow if necessary.
- 5.Swiveling spout has passed up to 50,000 turns test. It can be adjusted by user.
- 6.Stainless steel braided hose with SANTOPRENE tube (meets NSF approval), can stand 15Kg/cm² water pressure and 120°C heat.
- 7.Stainless steel braided hose with M10 x 1.0mm (Male thread connect to faucet body) and 1/2"-14NPSM (Female thread connect to water supply system).
- 8.Ceramic cartridge with MARUWA ceramic disc / (Japan)
- 9.Brass with Chrome plated meets ASTM-SC2 standard.
- 10.Casting material meets ISO CuZn40Pb Standard

Material: BRASS

1. 造型可愛，外表精緻美觀，如裝飾品般美化使用環境。
2. 陶瓷製把手使用CNC加工，握感好易於清潔且更具耐用特質。
3. 高壓成型陶瓷把手，抗紫外線破壞，永不褪色。
4. 符合2.2GPM max. 水流量的起泡頭，如有需要，可將省水片剔除，以便增加水量。
5. 可依消費者需求旋轉使用出水口，且通過50,000次的壽命測試。
6. 不鏽鋼編織高壓軟管內置NSF認證的SANTOPRENE軟管，可抗15Kg/cm²水壓，耐溫120°C。
7. 不鏽鋼編織高壓軟管，一端為外牙M10 x 1.0，銜接水龍頭本體，另一端為內牙1/2"-14NPSM，銜接供水端。
8. 開關閥使用日本MARUWA陶瓷片。
9. 銅材質產品電鍍鉻層，符合ASTM-SC2標準。
10. 本體為黃銅鑄造材質符合ISO CuZn40Pb標準。
11. 出水管為銅管材質符合JIS C2700 標準。

材質：銅